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PROTOKÓŁ 

XXXI Sesji Rady Gminy Sadlinki odbytej w dniu 25 czerwca 2010 r. 

 

Posiedzenie XXXI Sesji rozpoczął o godz. 1200 Przewodniczący Rady Jan Piskor 

wypowiadając słowa: „Otwieram XXXI Sesję Rady Gminy Sadlinki”. 

Przewodniczący przywitał zaproszonych gości, radnych oraz sołtysów. Na 

posiedzenie Rady Gminy przybyło 14 radnych w związku, z czym Przewodniczący Rady Jan 

Piskor stwierdził prawomocność obrad (lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu).  

W posiedzeniu Rady Gminy nie uczestniczył radny Andrzej Leśkiewicz.  

Przewodniczący Rady zaproponował aby do porządku obrad wprowadzono 

dodatkową uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie zabezpieczenia.   

Radni przyjęli jednogłośnie następujący porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. Zatwierdzenie porządku obrad. 
2. Interpelacje i zapytania radnych.  
3. Przedstawienie przez Wójta spraw realizowanych w okresie między sesjami. 
4. Uchwała w sprawie zmian budżetu Gminy Sadlinki na 2010 r.  
5. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny nieruchomości 

sprzedawanej jako nieruchomość zabudowana.  
6. Uchwała w sprawie nieodpłatnego nabycia przez Gminę Sadlinki nieruchomości 

gruntowej położonej w miejscowości Białki.   
7. Uchwała w sprawie ustalenia wysokości środków finansowych na pomoc zdrowotną, 

określenia rodzaju świadczeń przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej dla 
nauczycieli korzystających z opieki zdrowotnej, zatrudnionych w przedszkolu  
i szkołach dla których organem prowadzącym jest Gmina Sadlinki oraz warunków  
i sposobu ich przyznawania.  

8. Uchwała o zmianie Uchwały Nr XXVI/149/2005 Rady Gminy Sadlinki z dnia 28 
czerwca 2005 r. w sprawie ustalenia regulaminów określających wysokość oraz 
szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatku za wysługę lat, 
motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy oraz wysokość i warunki wypłacania 
innych składników wynagradzania, a także szczegółowe warunki obliczania  
i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych 
zastępstw, dodatku mieszkaniowego i nagród.   

9. Uchwała w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Sadlinki na lata 2008 – 
2017.  

10. Uchwała w sprawie określenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego wypłacanego 
członkom ochotniczej straży pożarnej uczestniczącym w działaniach ratowniczych lub 
szkoleniu pożarniczym organizowanym przez Państwową Straż Pożarną lub gminę.  

11. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie zabezpieczenia.  
12. Przyjęcie protokółu z obrad poprzedniej sesji. 
13. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
14. Wolne wnioski. 
15. Zamknięcie obrad Sesji Rady Gminy. 
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Ad. 2. 

W. Wiśniewski – radny – przy wyjeździe koła Pana Jaskólskiego znajdują się krzaki, 

które utrudniają wyjazd. Sucha brzoza koła Pana Jaskólskiego była już zgłoszona i nic w tej 

sprawie się nie dzieje.  

J. Bendyk – sołtys – składałem podanie na jej wycięcie i otrzymałem nakaz zapłaty 

na kwotę 70 zł, uważam, że nie jest tyle warta ta.  

G. Podgórska – radna – po przejściu wysokiej wody mamy problem z robactwem. 

Czy będą na to opryski robione przez Państwo? 

J. Bendyk – sołtys – robione są przystanki zobaczymy jak to będzie. Czy jest 

gospodarz, który tego pilnuje? Ponieważ może się okazać, że nie będzie można wjechać na 

podwórko.  

   

Ad. 3. 

E. Krajewska – Wójt - przedstawiła informację na temat spraw realizowanych  

w okresie między sesjami.  

 

Ad. 4.  

J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał uchwałę Nr XXXI/273/2010 z dnia  

25 czerwca 2010 r. w sprawie zmian budżetu Gminy Sadlinki na 2010 r.  

Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych, 2 radnych wstrzymało się od głosu. 

Uchwała została przyjęta większością głosów.  

 

Ad. 5. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał uchwałę Nr XXXI/274/2010 z dnia  

25 czerwca 2010 r. w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny 

nieruchomości sprzedawanej jako nieruchomość zabudowana.  

Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych, 2 radnych wstrzymało się od głosu. 

Uchwała została przyjęta większością głosów. 

 

Ad. 6. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał uchwałę Nr XXXI/275/2010 z dnia  

25 czerwca 2010 r. w sprawie nieodpłatnego nabycia przez Gminę Sadlinki nieruchomości 

gruntowej położonej w miejscowości Białki.  

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu. 

Uchwała została przyjęta większością głosów. 
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Ad. 7. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał uchwałę Nr XXXI/276/2010 z dnia  

25 czerwca 2010 r. w sprawie ustalenia wysokości środków finansowych na pomoc 

zdrowotną, określenia rodzaju świadczeń przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej dla 

nauczycieli korzystających z opieki zdrowotnej, zatrudnionych w przedszkolu i szkołach dla 

których organem prowadzącym jest Gmina Sadlinki oraz warunków i sposobu ich 

przyznawania. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu,  

w związku z czym uchwała została przyjęta jednogłośnie.   

 

Ad. 8.  

J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał uchwałę Nr XXX/277/2010 z dnia  

25 czerwca 2010 r. o zmianie Uchwały Nr XXVI/149/2005 Rady Gminy Sadlinki z dnia 28 

czerwca 2005 r. w sprawie ustalenia regulaminów określających wysokość oraz szczegółowe 

warunki przyznawania nauczycielom dodatku za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego i 

za warunki pracy oraz wysokość i warunki wypłacania innych składników wynagradzania, a 

także szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny 

ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw, dodatku mieszkaniowego i nagród.   

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu,  

w związku z czym uchwała została przyjęta większością głosów.   

 

Ad. 9. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał uchwałę Nr XXXI/278/2010 z dnia  

25 czerwca 2010 r. w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Sadlinki na lata 

2008 – 2017.  

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu,  

w związku z czym uchwała została przyjęta jednogłośnie.   

  

Ad. 10.  

J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał uchwałę Nr XXXI/279/2010 z dnia  

25 czerwca 2010 r. w sprawie określenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego wypłacanego 

członom ochotniczej straży pożarnej uczestniczącym w działaniach ratowniczych lub 

szkoleniu pożarniczym organizowanym przez Państwową Straż Pożarna lub gminę.  

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu,  

w związku z czym uchwała została przyjęta jednogłośnie.   
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Ad. 11. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał uchwałę Nr XXXI/280/2010 z dnia  

25 czerwca 2010 r. w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie zabezpieczenia.  

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu,  

w związku z czym uchwała została przyjęta jednogłośnie.   

 

Ad. 12. 

 Za przyjęciem protokółu obrad z XXX Sesji Rady Gminy Sadlinki głosowało 14 

radnych uczestniczących w posiedzeniu w związku z czym protokół został przyjęty 

jednogłośnie.   

 

Ad. 13.  

E. Krajewska – Wójt – jeżeli chodzi o zatoczkę w Olszanicy to wykonawcą jest 

Starostwo. Zatoczka znajdująca się koło straży, będzie obniżona, nadzór nad robotami 

prowadzi starostwo.  

M. Grzyb – radny – jeżeli Olszanica nie chce zatoczki to możemy ją przenieść.  

M. Tumiłowicz – radny – na przykład do Karpin.  

E. Krajewska – Wójt – jeżeli chodzi o pryskanie przeciwko komarom, to u nas nie 

było stanu powodzi więc z urzędu nie będzie zwalczania komarów. Można to robić na własną 

rękę. W tej sprawie można się skontaktować z Panem Józefem Świokło – Powiatowym 

Lekarzem Weterynarii.  

J. Piskor – Przewodniczący Rady - apeluję do rolników aby składali wnioski  

o podtopienia. 

E. Krajewska – Wójt – rolnicy muszą składać wnioski w ramach posiadanych 

gruntów. Następnie Wójt odczytała list z Zarządu Melioracji i Urządzeń Wodnych 

Województwa Pomorskiego dot. inwestycji na kanałach podstawowych znajdujących się  

w Gminie Sadlinki.  

 

Ad. 14.      

G. Podgórska – radna – zaprosiła radnych na uroczyste podpisanie umów w ramach 

wdrożenia Osi 4 Leader. Działanie „Odnowa i rozwój wsi”, w którym udział wezmą Marszałek 

Województwa Pomorskiego i przedstawiciele miast i gmin powiatu kwidzyńskiego. Spotkanie 

ma się odbyć w Sali posiedzeń Rady Powiatu w dniu 2 lipca br. o godz. 1100. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady – apelują do Państwa, żeby wziąć udział w 

wyborach ponieważ jest to nasz obowiązek. Pani Wójt kiedy będzie następna sesja? 

E. Krajewska – Wójt – następną sesję planujemy na miesiąc sierpień.  
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M. Grzyb – radny – czy istnieje możliwość zrobienia ścieżki w lasku, który znajduje 

się na osiedlu i postawienia koszy aby nie było tam śmietnika? 

E. Krajewska – Wójt – jeżeli ludzie tam śmiecą a inni to widzą to niech zgłaszają na 

Policję, ja nie będę takim policjantem.  

Z. Krajewski – radny – z mojego doświadczenia wynika, że im więcej koszy tym jest 

więcej śmieci. Tak przynajmniej dzieje się w lasach.  

I. Koralewska – radna – ogólnie jest problem z pojemnikami na śmieci.   

E. Krajewska – Wójt – jest podjęta decyzja, żeby zrezygnować z pojemnika na 

papier i dostawić dodatkowy na plastik.  

J. Gutmański – sołtys – chciałbym podziękować w imieniu sołectwa Pani Wójt oraz 

radnym za to, że na terenie sołectwa Białki powstanie plac zabaw dla dzieci. Jeszcze raz 

dziękuję. 

E. Krajewska – Wójt – myślę, że na następną sesję zaprosimy Pana Komendanta 

Państwowej Straży Pożarnej w Kwidzynie, żeby podziękować za pomoc w walce z 

zagrożeniem powodziowym.   

 

Ad. 15. 

Przewodniczący Rady zamknął obrady XXXI Sesji Rady Gminy Sadlinki.  

 

 

Protokołował:  
S. Rogala 

 

 

 


